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BegrotingsNieuws
VSA zegt waar het op staat!

ZORG OOK VOOR STRAKS: 
EEN TOEKOMST VOOR 
IEDEREEN
Duurzaamheid, biodiversiteit 
en natuurbehoud zijn zaken 
die steeds belangrijker worden. 
Veldhoven kan meer doen 
dan nu. Dus niet alleen wat 
wettelijk is voorgeschreven.
Wij maken deel uit van de 
slimste regio. Hier liggen grote 
kansen voor toekomstige 
oplossingen.

BELASTING WORDT GEEN 
NIEUWE MELKKOE
VSA wil de belasting (OZB) 
niet verhogen om de 
gemeentelijke begroting 
sluitend te krijgen. Als het aan 
VSA ligt, geeft de gemeente 
niet meer uit dan dat er 
binnenkomt.

MOGELIJKHEDEN VOOR 
ONDERNEMERS WORDEN 
VERRUIMD
Iemand die wil ondernemen 
moet hierbij door de gemeente 
gefaciliteerd worden. Of het 
nu een bestaande of een 
nieuwe onderneming is. Ook 
kleinschalige detailhandel dicht 
bij huis vinden wij belangrijk.

yELDH l|ELmSAMEN 0*ftNũRç
v.l.n.r. Björn Wijnands, Wendy van der Grinten, Ab Hofman, Wim Peters, Karen Gielis en Charlie Engelen

VSA neemt geen blad voor de mond.
Kijk voor meer informatie op www.veldhovensamenanders.nl

IEDEREEN HEEFT 
RECHT OP INFORMATIE
Belangrijke informatie moet 
op papier beschikbaar blijven 
om mensen met minder 
computervaardigheden ook te 
informeren.

U DEELT, VSA LUISTERT
Initiatieven vanuit de buurt 
en/of gemeenschap zijn van 
grote waarde. VSA waardeert 
inspanningen die Veldhovense 
burgers, ondernemers en 
organisaties verrichten voor 
Veldhoven. U kunt daarvoor 
bij VSA altijd terecht.

ALLE VELDHOVENSE VOOR
ZIENINGEN VERDIENEN 
AANDACHT, NIET ALLEEN DE 
GROTE INSTELLINGEN
VSA wil in iedere wijk een ge
schikte ontmoetingsplaats voor 
haar bewoners. Ondersteuning 
in wijken moet geleverd wor
den als dit nodig is.

VELDHOVEN BLIJFT EEN 
ZELFSTANDIGE GEMEENTE
Veldhoven kan zich meer dan 
uitstekend redden. Iedereen 
telt hier mee. VSA maakt zich 
hier sterk voor.

Meer weten over GBV? Kijk op www.gbveldhoven.nl of bel (040) 2535264

Er zit weer muziek in!

Dalende schulden, dalende woonlasten, dalende fi
nanciële risico's, het klinkt GBV als muziek in de oren. 
Vooral als dit gepaard gaat met het leveren van goede 
zorg en behoud van voorzieningen, zoals de muziek
school en het zwembad, waar we ons al jaren sterk 
voor maken. Ook minima profiteren van deze posi
tieve ontwikkeling; kortom: iedereen doet mee.

Onze raads- en steunfractieleden aan het woord:

GERARD JONKERS:
"Het is duidelijk dat aan de bestuurs
kracht van Veldhoven niet getwijfeld 
hoeft te worden. Een zelfstandig 
Veldhoven met eigen financiële ver
antwoordelijkheid gaat hier prima 
samen met regionale samenwer
king. Die sterke positie in de regio 
willen we graag behouden."

ERIC VAN DOREN:
"De wijken in Veldhoven moeten 
leefbaar blijven, ook al zijn er meer 
inwoners die begeleiding nodig heb
ben. GBV rekent op de eigen kracht 
en behulpzaamheid van de Veldho
venaren, maar vraagt daarbij wel om 
versterking van de wijkstructuur. Het 
moet duidelijk zijn waar men signa

len kan afgeven als het niet goed gaat."

JANNIE ROOSEN:
"Die wijkstructuren kunnen ook hel
pen om ondersteuning te bieden bij 
langer thuiswonende ouderen. Fijn 
als juist zij kunnen blijven rekenen 
op voorzieningen en ondersteuning 
dichtbij. En wellicht kan er samen met 
de ouderenorganisaties extra aan
dacht gevraagd worden voor thema's 

als eenzaamheid en mantelzorgondersteuning."

FRANK DE LEPPER:
"Er gebeurt inmiddels steeds meer 
in het centrum. We kunnen niet alle 
leegstand ombuigen, maar als ge
meente kunnen we wel de ontwik
keling van de ondernemers onder
steunen. Met de herinrichting van de 
Noordentree en de aanstaande ver
nieuwing van de Zuidentree, wordt 

er een goede impuls gegeven aan het City Centrum."

"Daar waar omliggende gemeenten 
het moeilijk hebben in het sociaal 
domein, werkt hier de toegang pri
ma en krijgen mensen de benodigde 
hulp. Jeugdzorg blijft financieel nog 
even een zorgenkindje, maar een in
vestering in de jeugd verdient zich 
ongetwijfeld terug."

WIM GROENENDIJK:
"En gebouwd wordt er ook weer. 
Huysackers gaat van start en er lo
pen diverse andere projecten waar 
starters weer mogelijkheden krijgen. 
De wachtlijst woningzoekenden 
blijft GBV nog steeds te lang."

PIERRE BIJNEN:

FRANS VAN ROOD:
"GBV is blij met de aanleg van de 
Zilverbaan. Hiermee wordt de ver- 
keersontsluiting van Veldhoven flink 
verbeterd. Wij zijn benieuwd naar 
de gevolgen voor de verkeerssitu
atie Nieuwstraat/Plank/Kromstraat. 
Dat zal GBV nauwlettend blijven 
volgen."

YOURI VAN OORSCHOT:
"Dienstverlening aan en samenwer
king met inwoners staat hoog op het 
prioriteitenlijstje van GBV. Daarbij is 
het van belang dat iedereen mee 
kan doen, jong en oud, maar ook 
mensen met een beperking, men
sen zonder computervaardigheden 
of laaggeletterden. We moeten in 

Veldhoven rekening blijven houden met elkaar; zeker 
vanuit de gemeentelijke organisatie."
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Lage OZB en tóch sluitende begroting!
Te vaak en te gemakkelijk grijpen lokale bestuurders naar het OZB-instrument om een begroting sluitend te krijgen. De voorliggende sluitende begroting voor 2018 is 
hét bewijs dat dit ook goed mogelijk is zonder extra geld van de woningbezitters en ondernemers.

GEEN NIEUWE OZB-VERHOGING
Het was de belangrijkste voor
waarde voor de VVD om toe te 
treden tot de huidige coalitie: niet 
opnieuw de OZB omhoog. D66 en 
de GBV, onze huidige coalitiepart
ners, legden zich neer bij deze uit
drukkelijke VVD-wens. En wij zijn 
trots op het resultaat. Lage woon- 

PeterSaris lasten, een dalende schuld en een 
langzaam verbeterende eigen vermogenspositie zijn 
de pijlers van de voorliggende meerjarig sluitende be
groting.

GRONDVERKOPEN
De aantrekkende woningmarkt zorgt 
voor extra nieuwbouwactiviteiten. 
Toenemende grondverkopen tegen 
hogere prijzen, in combinatie met be
leid om gemeentelijk onroerend goed 
af te stoten, zorgen voor een snel da
lende schuld. Een schuld die ons al 
járen gegijzeld houdt maar waarvan 

Willem-Jan van de Ven we langzaam afscheid nemen.

SPONSORING ROTONDES
Een ander WD-initiatief dat ver
lichting voor de begroting geeft 
is de sponsoring van rotondes: In 
ruil voor een reclame-uiting beta
len Veldhovense ondernemers mee 
aan het onderhoud van rotondes. 
In navolging van omliggende ge
meenten is na lang aandringen ook 

Eef van Loon Veldhoven klaar voor deze nieuwe 
manier van denken. De OZB-knop is niet de enige 
knop waaraan gedraaid kan worden om een begroting 
sluitend te krijgen. De sponsoring van rotondes krijgt 
wat ons betreft navolging voor wat betreft reclame- 
uitingen aan lantaarnpalen. Tijdens de begrotingsbe
handeling zullen wij hiertoe een motie indienen. Ook 
die motie is ingegeven door het goed kijken naar hoe 
gemeenten om ons heen hier mee omgaan. In Eindho
ven wordt hier op jaarbasis zo'n C350.000 mee opge
haald en in Best C60.000. Wij verwachten dat ook de 
begroting van Veldhoven hier structureel mee ontlast 
kan worden.

PASTOOR VEKEMANS FONDS
Ons laatste wapenfeit waar we 
trots op zijn is het terugdraaien van 
de maatregelen die ervoor zorgden 
dat het Pastoor Vekemans Fonds 
haar bestaansrecht verloor. Dit, in 
onze ogen, zeer ongelukkige be
sluit van het voormalig college was 
een doorn in het oog van de VVD.

Daan de Kort Door het redden van het fonds als 
voorwaarde te stellen bij het toetreden tot de nieuwe 
coalitie, konden we dit besluit terugdraaien. Dat is 
inmiddels gelukt. Hierdoor heeft het fonds weer een 
rooskleurige toekomst voor de boeg!

WELSTAND: MINDER REGELS MEER VRIJHEID
De rol van de welstandscommis
sie wordt verder afgebouwd. Ook 
dit levert een besparing op. Goed 
opgestelde beeldkwaliteitsplannen 
zorgen er nét zo goed voor dat 
het in Veldhoven geen allegaartje 
wordt. Bovendien vallen we de in
woners van Veldhoven op die ma- 

Maarten Prinsen nier niet lastig met onnodige regels 
en tijdverlies voorafgaand aan bouwactiviteiten.

Een lang gekoesterde VVD-wens 
is in vervulling gegaan. De Zilver- 
baan wordt aangelegd. Samen met 
de te realiseren aansluiting op de 
A67 komt er nu een einde aan het 
stilstaan op de Kempenbaan. Een 
doorn in het oog van veel Veldho
venaren en ASML-medewerkers.

Jean-Pierre Kaspers De aansluiting op de A67 is nog 
wel een belangrijke voorwaarde voor deze verbe
tering. Dat is op dit moment de belangrijkste uitda
ging. De Zilverbaan ontsluit de drie nieuwe dorpen in 
Veldhoven-West.

ZILVERBAAN

■V,

Kijk op onze website: 
www.vvdveldhoven.nl of volg ons op 

de verschillende sociale media

v.l.n.r. Hanny van den Berg, Gerard Slegers, Ton Bolsius, Marionne van Dongen, Henri van der Velden en Peter Wisgerhof

SOMEWHERE 
OVER THE RAINBOW

Veldhoven
#inbeweging

“ERGENS ACHTER DE REGENBOOG"
Iedereen kent het lied, dat bijna 80 jaar geleden door 
Judy Garland voor het eerst gezongen werd. Hierin 
wordt een betere toekomst bezongen. Dit lied geeft nu 
ook goed aan waar Veldhoven staat anno 2017/2018.

WAT LIGT ACHTER ONS?
Ruim tien magere jaren zijn er voorbij gegaan. Veel zorgen 
op allerlei terreinen. Een slechte financiële positie van de 
gemeente door de stagnerende bouw. De vele bedrijven 
die geen groei kenden. Er moest door de gemeente Veld
hoven flink bezuinigd worden, met name door de vier 
grote Veldhovense instellingen (Museum 't Oude Slot, 
Theater De Schalm, De bibliotheek, Muziekschool Art4U). 
De schuldenlast van de gemeente was groot. Veldhoven 
mag zich gelukkig prijzen, dat zij de economische motor 
van de regio ASML op haar grondgebied heeft.

WAAR STAAN WE NU?
In 2017 keerde het tij. Er wordt weer grond verkocht 
en de woningbouw trekt flink aan.

WAAR WILLEN WE MET VELDHOVEN NAAR TOE ?
Met de begroting 2018 ziet CDA-Veldhoven gelukkig 
weer lichtpunten om Veldhoven beter op de kaart te 
krijgen, ook al blijft financiële voorzichtigheid gebo
den. Er kan weer behoedzaam geïnvesteerd worden. 
Naast de verdere ontwikkeling van muziekschool, bi
bliotheek en zwembad wil CDA-Veldhoven vooral wer
ken aan versterking van de wijken. Kansen bieden om 
eigen initiatieven van burgers tot ontplooiing te laten 
komen. Iedere wijk heeft zijn eigen kleur en karakter. 
Die vele kleuren van de wijken maken een regenboog 
waar Veldhoven trots op kan zijn. De CDA-fractie wil 
zich met volle overtuiging voor een betere toekomst 
van Veldhoven inzetten. Er moet beweging in komen!

Meer weten over deze bijdrage of over het CDA?
Kijk op www.CDA.nl/veldhoven
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v.l.n.r. de D66 fractie: Ingrid Hartlief, Dirkje de Haan, Marianne Verbeek, Adriënne van Pelt, Willem Hornman,
Hein van der Reijden

wn

INGRID HARTLIEF
'Duurzaamheid is geen hobby maar noodzakelijk
om toekomstbestendig te zijn'
- Huysackers, een nieuwe wijk in Zilverackers aan de 

westkant van Veldhoven, wordt een gasloze wijk 
met 'nul op de meter'.

- Daar waar het kan, bij voorkeur bouwen bínnen de 
bebouwde kom.

- 't Look wordt voorzien van gescheiden 
waterafvoer.

y*

WILLEM HORNMAN
'Samenwerken doe je samen, samen ga je over meer'
- Nieuw cultuur- en sportbeleid gemaakt door cultu

rele- en sport organisaties.
- Regionale samenwerking omdat een aantal vraag

stukken niet stopt bij de gemeentegrens.
- Door regionale samenwerking goede afspraken ge

maakt over bestaande en nieuwe bedrijventerreinen.

DIRKJE DE HAAN
'Centrum wordt gemaakt door het totaal van 
mogelijkheden'
- Noordzijde is mooi aangepast, cultuur valt er 

samen in de Schalm en Bioscoop.
- Zwembad blijft in het centrum.
- City Centrum een plaats waar winkelen, 

ontmoeten, verblijven en vermaken samen komen.

D66:
Ruim baan voor kansen
De zittingsperiode van de huidige raad zit er bijna op. In maart 2018 zijn er verkie
zingen. Er is veel bereikt: oud beleid werd vernieuwd of verlaten en nieuw beleid 
ontwikkeld. Door financiële risico's sterk te verminderen is ook daar schoon schip 
gemaakt. D66 denkt vooruit en Veldhoven gaat vooruit! We zetten een aantal be
leidsterreinen op een rij die D66 in de coalitie bereikt heeft.

ADRIËNNE VAN PELT
'Het zwembad hebben we vanaf het begin gezien
als een versterking van het centrum'
- Het zwembad krijgt naast de sporthal een nieuwe 

plek in het centrum.
- Dat centrum wordt verder versterkt
- Duurzaamheid wordt meegenomen in de 

ontwikkeling van het zwembad.
- Serieuze aandacht voor de vragen en zorgen van 

de omwonenden.

'Financiën is meer dan alleen geld, het is een visie'
- Sluitende begroting voor 2018.
- Structurele afname van de schuldenpositie.
- Financiële risico's zijn sterk verminderd.

MARIANNE VERBEEK
'Woningen en hun omgeving, buren bepalen veel 
van welbevinden'
- Inbreiding in wijken waar dat kan, onder andere in 

Zonderwijk, Heikant en de Noordrand.
- Er wordt een start gemaakt met Zilverackers, een 

nieuwe wijk aan de westkant van Veldhoven.
- Nadruk op starterswoningen, 

sociale woningbouw en 
huisvesting voor senioren.

veldhoven.d66.nl

HEIN VAN DER REIJDEN

n . Naar een betere communicatie in Veldhovenr YDn n Hectisc^e raadsperiode zit er bijna op. Een tijd met wisselingen in het college: twee wethouders en een burgemeester... en twee wisselende
---------- 1---------- coalities. Het kwam de continuïteit niet ten goede, 'n Tijd ook met 'n teleurstellende aanpak van belangrijke dossiers. Zoals de besluitvorming

VELDHOVEN rond de muziekschool, en het zwembad, maar ook de bezuinigingsdiscussie aan het begin van de periode. Wat ging er mis? 'n Matig gevoel 
voor politieke verhoudingen. Onvoldoende visie. Beperkte vaardigheden om dit soort processen goed te begeleiden. Maar bovenal een com
municatie die tekort schoot, zowel met bewoners, als met de Raad. Dit moet echt beter in de nieuwe periode.

BEZUINIGEN MAAR DE 
OZB BLIJFT BUITEN SCHOT

Deze laatste begroting 
voor de verkiezingen geeft 

eindelijk 'n beetje hoop. 
Maar ook niet veel meer 
dan een beetje. Want als 

we verder kijken dan 2018, 
houdt het allemaal niet over. 
Met marginale overschot
ten na 2019 hoeft er maar 
iets tegen te vallen of de 

gemeente zit opnieuw met 
dieprode cijfers. Er moet 

meer gebeuren dan wat nu 
is voorgesteld. Veel meer.

En dat begint met een knop 
als de OZB. Zonder extra 
inkomsten is de gemeente 

in 2020 weer terug bij af en 
zijn nieuwe bezuinigingen 
noodzakelijk. Daar zijn we 
intussen wel klaar mee.

Frans Hofmeester

MILIEU IN VELDHOVEN? 
MINIMALER KAN 

HET NIET
De noodzaak voor het 

milieu te zorgen wordt 
steeds meer erkend. Het 

nieuwe kabinet, met partijen 
als VVD en D66, maakt 

extra geld vrij. Wereldwijde 
erkenning was er al in 2015 
met de ondertekening van 
het klimaatverdrag in Parijs. 
Des te opmerkelijker is het 

dat juist Veldhoven een stap 
terugdoet. Volledig tegen 
de stroom in. Waar is het 
milieubesef gebleven dat 

zo lang tekenend was voor 
onze stad? En dan wordt nu 
ook nog eens voorgesteld 

om op het milieu te bezuini
gen. Jammer dat ons college 
met diezelfde VVD en D66 

er zo over denkt.

JEUGDZORG MAG GEEN KIND 
VAN DE REKENING WORDEN
Dit dossier is de laatste jaren 
steeds meer 'n echt zorgen

kind geworden. Pijnlijk 
duidelijk werd dat nog eens 

toen het Eindhovens Dagblad 
meldde dat Zuidoost-Brabant 

met een tekort kampt van 
maar liefst 20 miljoen euro.
In Veldhoven is het tekort 

4,4 miljoen tot en met 2017. 
Zulke bedragen liegen er niet 

om. Er is dus actie vereist.
En niet alleen actie aan de 

achterkant. Maar juist aan de 
voorkant. De gemeente moet 

veel meer inzetten op het 
voorkómen. Dit is één van 
de weinige mogelijkheden 
die we hebben om enorme 

kosten achteraf te minderen. 
Sterker nog: Om de beste 
zorg te kunnen leveren.

Johan de Haas

HOE LANG MAG ON
VEILIGHEID VOORTDUREN

In het jaarverslag van de 
gemeente is veiligheid al 

lange tijd rood gemarkeerd. 
Doelstellingen worden niet 
of matig gehaald en er is 
al lange tijd sprake van 

overlast gevende groepen 
jongeren. Met de Eritrea- 

conferentie hebben we 
afgelopen jaar nog gezien 
dat zich ook incidenteel 

dreigende situaties kunnen 
voordoen. Bezuinigen is 
dus geen optie. Integen
deel. Dit vraagt om extra 
budget en maatregelen. 
Bijvoorbeeld door meer 

voor jongeren te doen. Een 
standpunt dat zelfs het 

nieuwe kabinet uitdraagt. 
Hier moet je niet aftreden, 

maar optreden college.

JUNGLE OF GROEN 
ONDERHOUDEN

Afgelopen zomer be
steedde het Eindhovens 
Dagblad aandacht aan 

het groenonderhoud. De 
conclusie? Veel plantsoenen 
en bermen lagen er erbar
melijk bij. 'Welcome to the 
Jungle' en 'ze kunnen hier 
bijna de stoep maaien' wa
ren opmerkingen van lezers 
bij ingestuurde foto's. Die 

kwamen ook uit Veldhoven. 
Ook scoort het belabberde 
groenonderhoud al jaren 

hoog op de lijst met klachten 
van de Veldhovense burgers.

Dan is het natuurlijk heel 
vreemd dat het college met 
een voorstel komt om juist 
op groenonderhoud te be

zuinigen. Dat voorstel wil de 
PvdA graag terugdraaien.

Jeroen Rooijakkers Wim Meijberg Christina Goossens-Ruhr
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Eerlijke politiek
Eerlijke politiek is sinds de start van Samenwerkend 
Veldhoven een belangrijk uitgangspunt geweest voor 
ons handelen. Hoe ziet “eerlijke politiek" er dan in 
onze ogen uit en wat is het belang daarvan voor de 
Veldhovense inwoners?

Eerlijke politiek is "zeggen wat je doet en doen wat je 
zegt". Dit is een belangrijke opgave voor ons als poli
tieke partij. Niet alleen bij de verkiezingen, maar steeds 
opnieuw bij ieder besluit in de raad.

Eerlijke politiek is duidelijk zijn over de keuzes die je 
als politieke partij maakt en waarom. En er daarna ook 
hard aan werken om deze keuzes te realiseren.

Eerlijke politiek is dat inwoners een eerlijke kans krij
gen om hun inbreng te laten horen en hun mening te 
geven. Dan hoort er ook iets gedaan te worden met 
de vaak waardevolle inbreng. Geen onduidelijke, vage 
toezeggingen, maar inwoners als gesprekspartner 
serieus nemen.

Eerlijke politiek moet uiteindelijk ook terug te zien zijn 
in de houding van de wethouders en de ambtenaren, 
die met inwoners allerlei processen doorlopen in het 
belang van Veldhoven.

Eerlijke politiek leidt er dan uiteindelijk toe dat de uit
voering van beleid ten goede komt aan Veldhoven als 
geheel.

OMSLAG MAKEN
Wij stellen vast dat de afstand tussen burger en poli
tiek alsmaar groter wordt als er niet aan "eerlijke poli
tiek'' wordt gedaan. Vaak hoor je "de politiek luistert 
toch niet naar ons" of "ze zitten er alleen voor zich
zelf". Uitgangspunt is dat we werken aan herstel van 
vertrouwen door duidelijk te zeggen wat we doen en 
te doen wat we zeggen. De mouwen opstropen en op

die manier laten zien dat er geen verborgen agenda 
in zit. Zeggen wat je doet en daarbij heel goed de 
haalbaarheid in de gaten houden. Geen overspannen 
verwachtingen wekken, die vervolgens tot teleurstel
lingen leiden. Geen paradijs in Veldhoven beloven, 
maar wel de eerlijke inzet voor een zo goed mogelijke 
gemeente.

v.l.n.r. Jacob Beens, Jan van Kemenade, 

Tineke Linssen-van der Heijden en Herman Kootkar

EEN BEGIN
Er zijn ontwikkelingen die heel positief zijn. Zo is er het 
besluit om op een bepaalde manier 'samenspraak' in 
te richten. Daarin zeggen we wat we gaan doen als 
we samen met belanghebbenden belangrijke besluiten 
voorbereiden. En dat heeft al een aantal keren prima 
gewerkt. Voorbeelden zijn: de vernieuwde stadsvisie, 
Veldhoven aan Tafel, visie Maatschappelijke participa
tie, de Sportnota, de herinrichting van 't Look. Allemaal 
zaken die, door ze met belanghebbenden voor te be
reiden, aan inhoud en draagvlak wonnen. Die opsom
ming is zeker niet compleet, maar maakt duidelijk dat 
we ook kunnen doen wat we zeggen. Dat geldt voor 
de raad als geheel, maar zeker ook voor Samenwer
kend Veldhoven. In ons programma hebben we im
mers gepleit voor meer invloed van mondige burgers.

VOOR VERBETERING VATBAAR
Maar het kan en moet beter. Vooral bij onderwerpen

als ruimtelijke ordening of pu
blieke werken. Zo verdient het 
opstellen van een nieuw ver- 
keers- en vervoersplan geen 
schoonheidsprijs als het gaat om het betrekken van in
woners. Het resultaat is een compleet uitgeklede versie 
van samenspraak.

Ook horen we nog te vaak dat er bij bestemmings
plannen onvrede bij belanghebbenden ontstaat. Door 
een wethouder wordt dan gezegd "We gaan het nog 
een keertje uitleggen." Uitleg is niet wat inwoners wil
len. Mensen weten heel goed wat er in zo'n plan staat. 
Het belang en de inbreng van burgers worden zo niet 
serieus genomen. Bovendien verdampt de kans op 
draagvlak.

In het coalitieprogramma van 2014 werd gezegd dat er 
sprake zou zijn van een open bestuursstijl, van een res
pectvolle omgang met elkaar, met ruimte voor ieders 
inbreng. Als er dan achter gesloten deuren door GBV, 
D66 en VVD een nieuwe coalitie in elkaar geknutseld 
wordt en een partij respectloos buitenspel wordt gezet, 
is dit het tegendeel van "eerlijke politiek".

SAMEN VOOR EERLIJKE POLITIEK.
Onze conclusie is dat we ons als raad moeten realise
ren dat inwoners van Veldhoven gebaat zijn bij "eer
lijke politiek". Daarbij moet "samen" het begrip zijn 
wat op het netvlies staat. Samen ervoor zorgen dat 
nota's met mooie namen zoals "Samenwerking in uit
voering" en "Samenspraak" daadwerkelijk uitgevoerd 
worden. Dat we dus doen wat we zeggen!

RKEND

Meer weten over onze fractie? 
Kijkt u eens op

www.samenwerkendveldhoven.nl

Begrotingsnieuws
Gemeenteraad vergadert

Op dinsdag 7 november beslist de gemeenteraad over 
de begroting 2018-2021 en over de belastingtarieven 
2018. De vergadering is openbaar, start om 10.00 uur 
en eindigt rond 17.00 uur. U bent van harte welkom in 

de raadzaal van het gemeentehuis.

De gemeenteraad behandelt de begroting 2018-2021 tijdens de zogenaamde 
Algemene Beschouwingen. De raadsfracties geven hun mening en bevragen el
kaar. Met het indienen van amendementen en moties proberen ze de begroting

over begroting 2018
te wijzigen en het college van Burgemeester en Wethouders opdrachten te ge
ven. Het college van B en W kan vervolgens een uitleg of toelichting geven, en 
aangeven of het zich kan vinden in de voorstellen van de raadsfracties. Daarna 
wordt er over ieder voorstel apart gestemd, als laatste over de begroting zelf. Als 
een meerderheid van de raad 'voor' stemt, is de begroting vastgesteld.

Op www.veldhoven.nl/programmabegroting vindt u de begrotingsstukken. 
Wanneer u kiest voor de agenda van de Algemene Beschouwingen kunt u de 
begrotingsbehandeling ook live volgen of op een later moment terugkijken.
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